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Geachte heer Venis,  
 

Hiermee geven wij antwoord op de door u op grond van artikel 39 van het Reglement 
van Orde gestelde vragen met betrekking tot het interview van de Zwijndrechtse 

wethouder Huizinga in Binnenlands Bestuur en het AD over de samenwerking in de 

Drechtsteden.  
 

Vraag 1. Heeft uw college kennis genomen van de interviews met 
wethouder Huizinga (Zwijndrecht) in Binnenlands Bestuur (6 juli 2081) en 

AD Drechtsteden (17 juli 2018)? 
 

Antwoord: Ja, het college heeft hiervan kennis genomen.  
 
Vraag 2. Op grond van welke informatie (en door wie verstrekt) komt 

Huizinga tot de uitspraak dat Sliedrecht helemaal niets wil als het zou gaan 
om de bouw van woningen (lees sociale huur) voor mensen met lagere 

inkomens?  
 

Antwoord: Het is niet bekend bij het college hoe of op grond van welke informatie 
de heer Huizinga tot deze uitspraak is gekomen. De demissionaire portefeuillehouder 
Wonen van het Drechtstedenbestuur heeft de heer Huizinga gevraagd om hierover in 
gesprek te gaan.   

 
Vraag 3. Bent u het met de fractie van PRO Sliedrecht eens dat vragen 

m.b.t. aantallen, soort etc. woningen aan de orde komen in de lokale – dus 
die van Sliedrecht – uitvoeringsparagraaf, zoals afgesproken in de 

regionale Woonvisie 2017-2031 van de Drechtsteden?  
 

Antwoord: Ja, het college is het hiermee eens.  

 
Vraag 4. Bestaat er op dit moment zoiets als een concept van de 

Sliedrechtse uitvoeringsparagraaf, waar Huizinga mogelijkerwijs kennis 
van heeft? 

 

Antwoord: Nee, er is momenteel een proces in gang gezet om te komen tot een 
lokale uitvoeringsparagraaf. Over de inhoud van de paragraaf is nog niets bekend.    

 
Vraag 5. Zo ja, waarom is een dergelijk concept dan (nog) niet beschikbaar 
voor de Sliedrechtse gemeenteraad, waarin verscheidende fracties uitkijken 

naar de woningbouwplannen voor ons dorp? 
 

Antwoord: Zie antwoord op vraag 4.   

http://www.sliedrecht.nl/
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Wij vertrouwen erop hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.  
 

 

 

 
Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 

De secretaris,                     De burgemeester, 
 

 
 

 

H.F. van Breugel               drs. A.P.J. van Hemmen  
 

 

 

 
 

 
 

 


